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Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets Styrelsemöte 2024-09-18 

 

§ 1. Sammanträdets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 2. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 3. Val av justerare att jämte ordförande justera mötets protokoll. 

Styrelsen beslutade att välja Margareta Sasse som protokolljusterare. 

§ 4. Protokolljustering. Protokoll 2024-06-19. 
Protokollets beslut gicks igenom, justerades och godkändes därefter. 
 
Justering: Fort Knox ändras till Fortnox på två ställen i protokollet. 
 
§ 5. Postlista, åtgärdslista 
Postlistan gicks igenom och godkändes.  
 
Faktura angående ljudanläggning 
SM avtalet tydliggör att GVF ansvarar för en bra ljudanläggning samt står för kostnaderna för 
denna. Diskussioner fördes därefter kring att SVF kontaktar och ordnar ljudanläggningar.  
 
Styrelsen beslutade att SVF står för kostnaden för ljudanläggningen. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes. 
 
§ 6. Övergångar 
Inga övergångar. 
 
 
 



§ 7. Ansökningar. Återstart och IdrottOnline 
Projektstöd IF Idrott 65+ 
Garda IK har ansökt om en summa på 9 000 kr för att utveckla befintlig verksamhet för 
medlemmar och icke medlemmar 65+. Summan avser aktiviteter för dessa för att kunna 
aktivera även de medlemmar som för tillfället pga sjukdom/skada inte kan träna. Exempel på 
aktiviteter är inköp av gummivarpor, besök på boulebana, föreningsträff för 65+.  
 
Styrelsen beslutade att Bernt och Janne tar en diskussion kring om denna ansökan ska ligga 
under projektstöd RF Idrott. 
 
Återstartsstöd 
Inga inkomna ansökningar. 
 
Skolsamverkan 
FGI ansöker om en summa på 25 000 kr för skolsamverkan inför Idrottens dag vecka 39. 
Pärk kommer att ingå vid fem skolor som det ser ut. Summan avser ersättning för bollar, 
rutor, utbildningsmaterial, planering, resor och stöd till förening för 1000 kr/skola mot 
redovisad skola. 
 
Styrelsen beslutade att godkänna ansökan.  
Mikael Nilsson deltog inte i beslutet pga risk för jävsituation. 
 
 
§ 8. Projektgrupper 
 

a) Hästskovarpa (Peter Mattsson) 

• Släpkärra beställt och utrustning till den är inköpt. 

• Varit i kontakt med gymnasieskola i Sunne för utbildning och 
träning av blivande nya kastare. Intresse verkar finnas 
 

b) Gotländska Idrotter och parasport (Mikael Nilsson, Elin Sjöman) 

• 7/9 Mästarmöte Stångstörtning i Roma 

• 2/9 Idrottens dag vecka 39 planering 

• Hansedagarna 5-8 juni 2025. FGI har fått frågan men inte SVF 
 

c) Domaransvarig (Henrik Lavergren) 
Inget nytt. 
 

d) Sponsring (Jan Larsson, Lars Henriksen) 
Inget nytt. 
 

e) Strategi och visioner (Styrelsen) 
Inget nytt. 
 

f) Metallvarpa-stenvarpa (Bernt Augustsson) 

• Samlat en del synpunkter vid båda SM gällande tävlingsregler 
och annat 



• Kollat en del på inventarielistan för varpavagnen 

• Diskussioner fördes gällande SM tävlingar och eventuella 
regeländringsförslag framöver. 
 

Styrelsen beslutade att en mer djupgående diskussion kring tävlingsregler vid SM 
bör ske under kommande styrelsesammanträde i november. 

 
g) Pilotprojekt (Elin Sjöman, Ylva Mellin, Mikael Nilsson) 

En skiss på projektplan har bifogats inför mötet. En fullständig projektplan 
inkommer inför styrelsemötet i november där beslut får tas.  
 
Påbörjat förslag till budget för projektet presenteras tillsammans med 
projektplanen. 
 

h) Utveckling av ungdomsverksamheten i Göteborg (Margareta Sasse) 
Inget nytt. 

 
§ 9. SM  
SM 2024 
Årets SM-tävlingar har skett i samarrangemang med GVF (Gotlands Varpaförbund) där SVF 
bidragit ekonomiskt samt med det administrativa. Frågan kring om SM-tävlingar ska vara ett 
samarrangemang med SVF även under 2025 lyfts på kommande styrelsemöte i november.  
 
Tre fina SM har arrangerats under 2024. 
 
Preliminära framtida ansökningar metallvarpa: 
Hablingbo IK 2027  
Mulde VK 2028  
 
§ 10. Beslut om inköp 
Lars Håkansson har inköpt två bläckpatroner för 720 kr. 
 
§ 11. +65 licenser 
Vi har i dagsläget 194 licenser för medlemmar +65. 
 
Projektmedel: 200 000 kr att fördela på licenser 65+.  
Förslag: En summa på 1 030 kr per licens 65+ betalas ut till föreningarna. 
 
Styrelsen beslutade enligt förslaget. 
 
§ 12. Ekonomi (Föredragande Lars Håkansson) 
Följande dokument har bifogats mötet: 

• Anslag RF 2024-2025 
Det finns medel kvar 2024 för barn- och ungdomsverksamhet samt skolsamverkan.  

• Resultat- och balansräkning per augusti gicks igenom med styrelsen 

• Sammanställning av återstartsmedel 
En sammanställning av utbetalda återstartsstöd gicks igenom på mötet. 



Återstartsstöd: Disponibelt stöd från del 3 och 4: 637 000 kr (varav i dagens datum 
226 800 kr utbetalt). 
 

Styrelsen beslutade att två nya föreningar Sudrets HC och Postens IF ska erhålla 5000 kr 
vardera i startbidrag. 
 
Gotlands Varpaförbund 
Ansöker om ersättning på 25 630 kr för diverse utlägg under SM.  
 
Gotlands Varpaförbund har fått ett förskott efter önskemål på 10 000 kr under vecka 34 
2024.  
 
Styrelsen beslutade att ordförande Lars Henriksen får i uppdrag att förhandla kring denna 
ansökan tillsammans med ordförande Berne Appelqvist, Gotlands Varpaförbund.  
 
§ 13. Nabben nr 4 
Nabben nr 4 har manusstopp den 25 november.  
 
§ 14. Valberedningen (Föredragande Barbro Wettersten) 
Inget nytt. 
 
§ 15. Höstkonferens, 23-24 november Hotel C Vasaplan i Stockholm 
Styrelsemötet blir på Hotel C på Vasaplan i Stockholm, rum är bokade för de som deltar 
fysiskt.  
 
§ 16 Eventuellt övriga rapporter från alla  

a. Lars Henriksen 

• Inget nytt 
 

b. Lars Håkansson 

• Lottat och deltagit i SM i Stånga 7-8 sep 

• Besvarat Questback från RF angående projektmedel 65+ 
 

c. Lina Falk 

• Inget nytt 
 

d. Ylva Mellin 

• Möte med pilotprojektet 20/8 samt 11/9. 
 

e. Mikael Nilsson  

• 20/8 samt 11/9. Pilotprojektet arbetsmöte 
 

f. Margareta Sasse 

• 11/7. Visat upp hästskovarpa/varpa för golfklubben i Gråbo i samband 
med en stor tävling 

• Skrivit till nabben ”Några oldboys i hästskovarpan” 

• 20/8. Prova på hästskovarpa med postens IF promenadgäng 



 
 

g. Elin Sjöman 

• Möte med Pilotprojekt 20/8 samt 11/9 

• Arbete med projektansökning och planering av projektet 
 

h. Peter Mattsson 

• Inget nytt 
 

i. Bernt Augustsson 

• Ser över vad som ytterligare går att förbättra så att revisionsarbetet 
tar mindre tid.  
 

j. Jan Larsson 

• SM arbete 

• 18-19 sep. Dopingkurs 

• Löpande arbete 
 
§ 17. Riksidrottsforum Norrköping 8-10 november 
Mikael Nilsson är representant för SVF. 
 
§ 18. Övriga frågor  
Inga övriga frågor. 
 
§ 19. Mötets avslutning 
Ordförande tackade för ett givande möte med bra diskussioner och avslutade därefter 
mötet.  
 
 
 
18 september 2024 
 
Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 
 
_____________________   ____________________ 
 

Protokolljusterare Margareta Sasse 

_____________________ 

 


